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ورزشی

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: معاون س�ابق اداره ورزش و جوانان 
استان آذربایجان شرقی گفت: برنامه تجلیل از پیشکسوتان ورزش این 

استان تداوم خواهد داشت.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ فرهاد صداقت بانی مراس��م تجلی��ل از دو داور 
پیشکس��وت آذربایجان شرقی گفت: با حضور دکتر ستوده نژاد مدیر کل ورزش 
و جوانان اس��تان آذربایجان ش��رقی  و ۷۰ پیشکس��وت ورزش تبریز، در سالن 

کنفرانس ورزش��گاه تختی تبریز از آقایان جمشید نیکمهر و محمد پیروزرام که 
برای داوری تبریز زحمات فراوانی کشیدند، تقدیر به عمل آمد. وی گفت؛ در این 
مراسم آقای اکبر افخم اشعاری را برای این دو داور نامدار تبریز سروده و قرائت کرده 
که مورد استقبال حاضران قرار گرفت. مدیر سابق تیم تراکتور گفت: جا دارد از تمام 
عزیزانی که در این مراس��م حضور داش��تند تشکر نمایم و این را مژده می دهم که 

مراسم تجلیل از پیشکسوتان ورزش تبریز و استان ادامه خواهد داشت.

برگزاری مسابقات شطرنج کارگری در تبریز به 
مناسبت گرامیداشت هفته کار و کارگر

ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
مسابقات ش�طرنج کارگری در جریان 
اولی�ن دوره المپیاد ورزش�ی کارگران 
استان به مناس�بت گرامیداشت هفته 
کار و کارگ�ر ب�ه همت هی�ات ورزش 
کارگری اس�تان آذربایجان ش�رقی و 
تربیت بدنی منطقه دو تبریز و باشگاه 
ش�هرداری تبریز با اس�تقبال پرشمار 
علاق�ه من�دان ای�ن رش�ته در خان�ه 

شطرنج در باغشمال تبریز برگزار شد.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ این مسابقات در دو بخش آقایان و بانوان و فرزندان کارگران با 

همکاری هیات شطرنج استان برگزار گردید،و در پایان نفرات برتر هر بخش معرفی شدند. 
مقام اول: طاها گلشانی               

مقام دوم:  شهروز زارعی                
مقام سوم:  سجاد نوری                 

مقام چهارم:  سید مهدی موسوی       
مقام پنجم:  صابر ولی پور                

مقام ششم:  تورج کریمزاده    
لازم بذکر است تعداد انجام بازی ۳۱۵ بازی و بازیها به روش سوئیسی در ۹دور برگزار گردید.

اولین همایش تیراندازی با کمان عمومی  در بناب
اولین  ورزشی:  عصرآزادی/ سرویس 
همای��ش تیران��دازی با کم��ان عمومی در 
سایت تخصصی تیروکمان شهرستان بناب 
با عنوان فرهنگ و منش پهلوانی با  حضور 
بیش از۴۰۰ نفر ازحافظان نوجوان وجوان 
قرآنی از سراسر استان آذربایجان شرقی با 
حضور اس��اتید قرانی و رئیس اداره ورزش 
وجوانان شهرستان، رئیس هیات شهرستان 
و مسئول کمیته پژوهش استان و مسئول 
کمیته کمان س��نتی اس��تان این همایش 
فرهنگی ورزشی، حافظان و قاریان منتخب 
اس��تان دور هم جمع شده و به نواخت تیر 
پرداختند و علاوه بر آموزش و یادگیری ورزش زیبا و جذاب تیراندازی باکمان، ساعات خوشی 

را تجربه نمودند. 
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ در این همایش مربیان شهرس��تان بناب تحت نظر مولاخواه به 
استعداد یابی شرکت کننده گان پرداخته و نفرات مستعد را به باشگاههای تیراندازی باکمان 

استان معرفی نمودند.

برگزاری همایش دوچرخه سواری در  شهرستان 
چاراویماق 

ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
همایش دوچرخه س��واری در شهرس��تان 

چاراویماق  برگزار شد.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ این همایش 
با هم��کاری اداره ورزش و جوان��ان ،اداره  
آموزش و پرورش و هیئت دوچرخه سواری 
با ش��رکت بیش از ۴۰نف��ر  از روبروی اداره 
ورزش و جوان��ان شهرس��تان چاراویم��اق  
برگزار ش��د و در پایان با حضور مسئولین 
شهرستانی به قید قرعه کشی به تعدادی از 

شرکت کنندگان جوایزی اهدا شد.

 همایش تیراندازی 
با کمان  در اردو گاه 

پیام مرند
عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: این 
برنام��ه  با حضور جمعی از آقایان و خانمها 
زیر نظر هیات تیراندازی با کمان شهرستان 
مرن��د  و با همکاری تربیت بدنی س��پاه در 

اردوگاه پیام مرند برگزار شده و به نفرات اول تا سوم جوایزی اهدا شد.

ویسی:سبک بسکتبال ایران باید تغییر کند
کارشناس بسکتبال ایران گفت: ابتدا باید سبک بسکتبال خود را انتخاب کرده و 

تغییر دهیم، سپس به فکر انتخاب سرمربی آینده تیم ملی باشیم.
سیامک ویسی در گفت وگو با ایسنا، درباره تغییراتی که قرار است در راس کادرفنی تیم ملی 
بسکتبال ایران ایجاد شود، توضیح داد: قبل از اینکه جواب این سوال را بدهم، باید اینگونه به 
موضوع نگاه کنیم که یکسری قوانین بازی در تیم ملی ایران ایجاد شده که به مرور زمان ایجاد 
می شود، حالا بازیکن های نسل قدیمی تر ما در حال خداحافظی و در سن بازنشستگی هستند 
که در نتیجه آن، یک نس��ل جوانتر جایگزین می ش��وند.او ادامه داد: اکنون که نسل جوانتر ما 
می خواهد کار کند، به نظر من باید دنبال این باش��یم که س��بک بس��کتبال بازی کردن خود 
را انتخاب کنیم. اینکه ما فقط دنبال این باش��یم دو س��ه سرمربی عوض کنیم عملا نمی تواند 
بازدهی داشته باشد. از نظر من وجود دمیر یا هر مربی خارجی دیگر اتفاق بدی نیست، اما باید 
ببینیم از حضور او چه چیزی می خواهیم و دنبال چه س��بکی از بسکتبال هستیم.کارشناس 
بسکتبال ایران با تاکید بر اینکه باید سبک بسکتبال بازی کردن تیم ایران تغییر کند، اظهار 
کرد: س��ال های گذشته که ما حامد حدادی را داشتیم، تیم ما خیلی وابسته به بازیکن بلند و 
شخص خود حدادی بود. حالا در نبود ایشان، با توجه به تغییر نسل تیم ملی و وجود بازیکنان 
کوتاه قامت تر البته مس��تعدتر، ما باید س��بک بازی جدیدی را برای تیم ملی خود پیدا کنیم. 
وقتی این کار را کنیم، آن زمان می توانیم هم مربی خوبی انتخاب کنیم و هم زمان بدهیم که 
کار کند.ویسی تصریح کرد: دو نکته مهم وجود دارد که باید به آن ها توجه کرد، هرچند که وقتی 
کمیته فنی تشکیل جلسه می دهد، قطعا به این نکات هم توجه کرده اند. نکته نخست اینکه ما چه 
بازیکنایی در اختیار داریم و آن مربی که می آید چه نوع سبک بازی دارد. نکته دوم هم اینکه مربی 
انتخاب شده باید اهداف فدراسیون را دنبال کند و از نظر من قطعا تیم ملی ما با تغییر نسل روبرو 
است. قطعا مشکلات زیاد خواهد بود و اگر بخواهیم همانطور که ۵ تا ۱۰ سال پیش بازی می کردیم 
پیش برویم، با مشکل روبرو می شویم. باید حتما زمان بگذاریم و آن مسائلی که هست را با گذشت 
زمان حل کنیم، چرا که گذر زمان خیلی مس��ائل را روشن می کند.کارشناس بسکتبال ایران، در 
واکنش به تغییرات زیاد سرمربی تیم ملی طی دو سال گذشته، اظهار کرد: یکسری انتقادها نسبت 
به کاری که فدراسیون انجام می دهد همیشه وجود دارد. وقتی انتقادات هست قبل از شروع کارها ما 
باید برنامه ریزی مناسبی کنیم و بگوییم که از کجا به کجا می رویم. بی شک انتقادات زیاد خواهد بود، 
اما یکسری از آن ها سازنده است و یکسری هم خیلی منطقی نیست. وقتی ما وارد کار می شویم اگر 
برنامه ریزی درست باشد انتقادی هم باشد از مثبت ها استفاده می کنیم و اگر هم غیر منطقی باشد 
آن ها را کنار می گذاریم. الان نسبت به یکسری انتخاب های فدراسیون انتقاد وجود دارد که قطعا 
شاید دلیل آن وجود ضعف برنامه ریزی باشد.ویسی در پاسخ به این سوال که آیا با مربی خارجی 
برای تیم ملی موافق اس��ت یا مربی داخلی، توضیح داد: این اعتقاد ش��خصی من است که مربی 
خارجی اگر بیاید و کس��ی باش��د که نه فقط به تیم ملی بلکه به کل بسکتبال ما کمک کند، 
از او اس��تقبال می ش��ود. یک موضوع دیگر هم که خیلی به آن اعتقاد دارم، این اس��ت که آیا 
بس��کتبال ما در سایر جهات هم پیشرفت کرده است یا نه؟ پیشرفت بسکتبال را فقط نتیجه 
می بینیم؟ ما اگر دنبال پیش��رفت هستیم بسکتبال ما در همه موارد باید رشد کند. به عنوان 
مثال ما باید در بخش داوری، مربیان، بازیکنان، س��خت افزار، امکانات و ... پیشرفت کنیم که 

به جمیع آن ها پیشرفت می گویند.

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: ؛نشست روس�ای هیئت های 
کوه نوردی و صعودهای ورزش�ی شهرستان های  استان با حضور 
حبیب س�توده نژاد مدی�رکل ، جواد امان زاده معاون ورزش�ی و 
جابر اس�دی مدیر حراس�ت اداره کل ورزش و جوانان ، میرعلی 
آقاس�یدی رئیس هیئت کوه نوردی استان ، اعضای هیئت رئیسه 
و مدی�ران شهرس�تان ها در س�الن اجتماع�ات ورزش و جوانان 

برگزار شد .
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ مدیر کل ورزش و جوانان استان ضمن تقدیر 
از فعالیت های انجام یافت��ه در مجموعه هیئت کوه نوردی و صعودهای 
ورزش��ی اس��تان اظهار کرد: ورزش کوه ن��وردی از دیرب��از بعنوان یک 
ورزش مردم��ی ، مادر و پر طرفدار مورد اس��تقبال بوده و نیازمند برنامه 
ریزی اصولی اس��ت تا ضمن معرفی قابلی��ت های منحصر بفرد در حوزه 
حفظ س��امت فردی زمینه س��از آموزش های نوین ، کس��ب سکوهای 
قهرمانی در رش��ته صعودهای ورزشی و همالیانوردی و نیز حفظ محیط 
زیس��ت را فراهم آورد . حبیب س��توده نژاد با اش��اره ب��ه جایگاه قانونی 

و تش��کیاتی هیئت کوه نوردی اس��تان بعنوان مرج��ع تصمیم گیری و 
اباغ ضوابط و قوانین اباغی به روس��ای شهرستان ها و باشگاه های کوه 
ن��وردی افزود:اداره کل ورزش و جوان��ان حمایت کامل خود را از هیئت 
استان اعام داشته و انتظار داریم تمامی مسئولین و مدیران زیرمجموعه 
هیئ��ت کوه نوردی با تعامل بیش��تر و همدلی بتوانند جایگاه قبلی آن را 

بازگردانده و شاهد موفقیت های اساسی و مهم در آینده باشیم .
رئیس هیئت کوه نوردی اس��تان نیز با تقدیر از حمایت های بی دریغ 
مدیرکل ورزش اس��تان از رش��ته کوه نوردی و هیئت کوه نوردی گفت: 
باید با بهره جویی کامل از حمایت های اداره کل و فرصت بدس��ت آمده 
نگاهی نوین به این ش��اخه ورزش��ی داش��ت و با اص��اح و تغییر نگرش 
در تعاریف و همگام ش��دن با حرکت های جهانی در جهت رش��د رشته 

ورزشی کوه نوردی گام برداشت .
میرعلی آقاس��یدی ضمن تش��کر از فعالیت های روس��ای هیئت های 
شهرس��تانی اظهار کرد:انتظار داریم هیئت های شهرس��تان ها تعامات 
خود را با هیئت اس��تان افزایش داده و با تقویت تیم های مدیریتی خود 

زمینه س��از بروز تحولات زیرساختی ، توس��عه منابع انسانی ، آموزشی، 
قهرمانی در س��طح اس��تان و کشور باشیم . گفتنی اس��ت در پایان این 
مراس��م از هئیت های برتر شهرستان ها که بر اساس آیتم های ارزیابی 

عملکرد موفقی به ثبت رسانده بودند  با اهداء لوح ، تقدیر بعمل آمد .

مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی:

هیات کوه نوردی استان باید جایگاه برتر خود را در کشور بدست آورد

افتخار آفرینی کاراته کاران کارگران استان آذربایجان شرقی 
در لیگ کاراته کشور

کسب اولین مدال قهرمانی آسیا در تاریخ بوکس 
آذربایجان شرقی

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی:  تیم های انجم�ن کاراته 
کارگران استان آذربایجان شرقی در قالب تیم اوج پلاستیک 
در لی�گ آینده س�ازان و تیم بنیاد س�نجش در لیگ برتر با 

کسب برنز هر دو رده به کار خود پایان داد.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپور؛ هفته پایان��ی از رقابت های لیگ برتر و 
لیگ آینده س��ازان کاراته پسران با حضور ۴ تیم لیگ برتر و ۴ تیم 
لیگ آینده سازان در دو مرحله نیمه نهایی و فینال در سالن شهید 

افراسیابی تهران برگزار شد.
 رقابت های لیگ آینده س��ازان پس��ران با حضور ۵۳ تیم و در هشت گروه طی ۴ هفته  پیگیری 
ش��د و امروز با پیگیری رقابت های نیمه نهایی و فینال و معرفی چهار تیم برتر  به ایستگاه پایانی 
خود رس��ید که در پایان این دوره از رقابت های لیگ لیگ آینده س��ازان تیم میهن آریو قهرمان، 
تیم مجتمع صنعتی اس��فراین نایب قهرمان و تیم کانرودس��از آب و تیم اوج پلاستیک مشترکاً در 

جایگاه سوم ایستادند. 
 همچنی��ن در هفت��ه پایان��ی از رقابت ه��ای لیگ برتر کاراته پس��ران که با حض��ور ۴ تیم برتر 
در دو مرحل��ه نیم��ه نهای��ی و فین��ال تیم پ��اس قم )پون��وک( قهرم��ان، تیم میه��ن آریو نایب 
قهرم��ان و تی��م بنی��اد س��نجش و تی��م پاس فراج��ا مش��ترکاً در جایگاه س��وم ایس��تادند.کادر 
فن��ی ه��ر دو تیم انجمن کارگران اس��تان آذربایجان ش��رقی بعه��ده امیر پورمحمد)س��ر مربی(، 
 عل��ی اکب��ری غازانی )مرب��ی(، علی فرهنگی )سرپرس��ت (و بهروز حس��ین زاده )روابط عمومی (

بوده است.
 لازم به ذکر است هر دو تیم های انجمن کاراته کارگران استان که برای اولین بار در لیگ کاراته 

کشور شرکت کرده بودند توانستند  به ٢ برنز ارزشمند این رقابت ها دست پیدا کنند.

 عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: بوکس�ور مراغه ای نخستین 
مدال آس�یایی بوکس آذربایجان ش�رقی بعد از انقلاب اسلامی را به 

گردن آویخت.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ محمد محشری در مسابقات قهرمانی بوکس امید 
و جوانان آسیا، موفق به کسب مدال برنز شد.عیسی گلمحمدی رئیس هیات 
بوکس اس��تان آذربایجان شرقی ضمن تشکر از حمایت های مدیر کل محترم 
ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی و تبریک این موفقیت به جامعه بزرگ 
ورزشی استان گفت: این اولین مدال آسیایی بوکس ) بعد از انقلاب شکوهمند 
جمهوری اس��لامی ایران ( می باش��د که به استان  آذربایجان شرقی به ارمغان 

آمد.گلمحمدی گفت: محشری در اولین تجربه حضور خود در مسابقات آسیایی، در یک بازی نفس گیر به جواهر 
اومالاتیف ازبکستانی ) دارنده مدال طلای قهرمانی آسیا و جهان ( بازی را واگذار کرد و موفق به کسب مدال برنز 

شد.گفتنی است مسابقات قهرمانی بوکس امید و جوانان آسیا در تاشکند قزاقستان برگزار شد.
 پیام تبریک مدیرکل ورزش و جوانان اس�تان در پی کس�ب نخستین مدال تاریخ بوکس استان 

در مسابقات قهرمانی آسیا
حبیب ستوده نژاد مدیرکل ورزش و جوانان استان در پیامی کسب نخستین مدال تاریخ بوکس استان در مسابقات 
قهرمانی آسیا را تبریک گفت. در متن پیام مدیرکل ورزش و جوانان استان آمده است؛ بار دیگر لطف و عنایت خداوند 
همراه با تلاش، همت و غیرت بوکسور استان به ثمر نشست تا محمد محشری بوکسور غیور استان در میدانی بزرگ 
و در راس��تای کس��ب عزت و اقتدار ملی برای میهن عزیزمان توانست در لباس  تیم ملی بوکس جمهوری اسلامی 
ایران مدال برنز مسابقات قهرمانی آسیا را بدست آورد. اینجانب ضمن خسته نباشید و خدا قوت و عرض تبریک به 
ورزشکار شایسته استان، این افتخار را به خانواده، مربیان پرتلاش این ورزشکار ارزنده استان و جامعه ورزش کشور و  
آذربایجان شرقی تبریک و تهنیت عرض نموده و تمامی عزیزانی که برای حضور پر ثمر و کسب این موفقیت تلاش 

وافر از خود نشان دادند مراتب تقدیر و تشکر خود را اعلام می نمایم.

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: شهردار تبریز از 
افتتاح ۱۳ پروژه ورزشی شامل مجموعه اداری، 
ورزش�ی، تجاری و رفاهی باش�گاه ش�هرداری 
تبریز، چمن های مصنوعی، سالن های ورزشی 
چند منظوره و رینک دوچرخه س�واری خاوران 

تا پایان اردیبهشت ماه خبر داد.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ یعقوب هوش��یار در 
بازدید هفتگی خود از پروژه های ورزش��ی شهر که به 
همراه پرویز هادی، رئیس کمیسیون ورزش و جوانان 
شورای اسامی ش��هر و مدیران شهرداری و در قالب 
ش��عار " جمعه های بدون تعطی��ل " انجام می گیرد، 
اظهار کرد : توس��عه زیرساخت ها و افزایش اماکن و 
س��رانه ورزشی در شهر تبریز یکی از نیازهای اساسی 
و مطالبات مهم شهروندان این شهر به شمار می رود 
که به صورت جدی مورد توجه ش��هرداری و شورای 

اسامی شهر تبریز قرار دارد.
وی با اشاره به آماده سازی پروژه شاخص مجموعه 
اداری، ورزشی و رفاهی باشگاه شهرداری تبریز برای 
افتت��اح در روزه��ای آتی اف��زود: این پ��روژه یکی از 
مهمترین پروژه های رفاهی ورزش��ی تبریز است که 
با نظارت و پیگیری های مستمر و با حمایت اعضای 
ش��ورای اسامی ش��هر، روزهای پایانی را جهت بهره 

برداری طی می کند.
ش��هردار تبریز با اشاره به پروژه های ورزشی افتتاح 
شده در س��ال گذشته عنوان کرد: پروژه های ورزشی 
افتتاح ش��ده در س��ال گذش��ته، از جمله اس��تادیوم 
ورزش��ی قویدل، زورخانه و برخی سالن های ورزشی، 

در حال حاضر نیز قابل بهره برداری هستند. 
وی خطاب به مدیران ش��هرداری تبریز تاکید کرد: 
انش��عابات آب، برق، گاز، فاضاب سالن های ورزشی 
افتتاح ش��ده و همچنینی مس��یر دسترسی آنها باید 
تامین ش��ود تا عاوه بر افتتاح قاب��ل بهره بردای نیز 

باشد.
هوش��یار همچنینی از مدیرعامل ش��رکت باشگاه 
ورزشی ش��هرداری تبریز خواست تا برنامه چگونگی 

بهره برداری از پروژه های جدید را ارائه کند. 
هوش��یار با اشاره به مشخصات پروژه فنی مجموعه 
اداری، ورزش��ی و رفاهی باش��گاه ش��هرداری تبریز 
خاطرنش��ان ک��رد: این پ��روژه با زیربنای س��ه هزار 
مترمربع و در هفت طبقه س��ازه ای با هزینه کرد ۴۲۰ 
میلیارد ریال در خیابان ورزش در دست احداث است 

که آخرین مراحل اجرایی را پشت سر می گذارد.  
وی اضاف��ه کرد : همزمان با این پ��روژه ۱۲ پروژه 

ورزش��ی دیگر همچون چمن های مصنوعی، س��الن 
های ورزش��ی چندمنظوره و رینک دوچرخه س��واری 

خاوران نیز به بهره برداری می رسد.  
ش��هردار تبریز با اش��اره ب��ه بودجه ه��زار میلیارد 
تومانی برای احداث پروژه های ورزش��ی یادآور ش��د 
: هزار میلیارد تومان برای اجرای ۵۵ پروژه ورزش��ی 
اختصاص یافته اس��ت ک��ه برخ��ی از آن پروژه ها به 
بهره ب��رداری رس��یده و برخ��ی دیگر امس��ال افتتاح 
می شوند.   هوشیار ورزش و سامت جامعه را اولویت  
دوره فعلی مدیریت شهری دانسته و ابراز کرد: مطابق 
وع��ده خود در روزهای آغازی��ن دوره فعلی مدیریت 
شهری مبنی بر ش��روع روزهای خوب ورزش تبریز، 
امسال پروژه های مختلف ورزشی میزبان ورزشکاران 
تبری��زی در رش��ته های مختل��ف فوتس��ال، فوتبال، 
والیبال، گلف، اسکواش، شنا دوچرخه سواری، ورزش 

همگانی و سایر ورزش ها خواهند بود.  
وی ادام��ه داد: ت��اش کردی��م اولوی��ت اج��رای 
پروژه ه��ای ورزش��ی مناطق کم برخوردار ش��هر و به 

خصوص محات فاقد امکانات ورزشی باشد.
گفتنی اس��ت ۱۳ پروژه س��اختمان رفاهی، اداری، 
تجاری و ورزش��ی، زمین ورزشی ستارخان، استادیوم 
ورزش��ی بهش��تی، زمی��ن ورزش��ی ت��اش، س��الن 
چندمنظ��وره چ��اوان با پ��روژه های جانبی، س��الن 
فضیلت، سالن شمس، س��الن ورزشی خاوران، زمین 
ورزش��ی پارک مش��روطه، زمین ورزشی کوی پلیس 
و رین��ک دوچرخه خ��اوران تا پایان اردیبهش��ت به 

بهره برداری می رسند.

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: مس�عود سعادتی، در سخنرانی 
قب�ل از خطبه ه�ای نم�از جمعه تبری�ز، گفت: امس�ال در تلاش 
هس�تیم تا فضای ورزشی به ویژه در مدارس دخترانه در اولویت 

قرار گرفته و شاهد افزایش آن باشیم.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ وی افزود: هفته ی معل��م بهانه ای برای 
ی��ادآوری اهمیت و جایگاه مقام معلم اس��ت و تجلیل از ارزش و جایگاه 
معلم حتماً محدود به دوره ی زمانی خاص نیست و تمام ایام سال وظیفه 

داریم همیشه از زحمات آنها قدردانی کنیم.
وی ادام��ه داد: معلمی اگر به دیده ی ش��غل و کار ادارای بوده و بدون 
ایث��ار، اخاص و مس��ئولیت پذیری باش��د نتیجه ای به دنب��ال نخواهد 

داشت.
سعادتی با بیان اینکه انقاب اسامی یک انقاب فرهنگی است، گفت: 
وجود شخصیت های بزرگی همچون شهید مطهری، باهنر، مفتح، رجایی 
که معلم و رهبران سیاسی انقاب اسامی بودند برای تک تک ما مایه ی 

افتخار و مباهات است.
مدی��رکل آموزش و پرورش آذربایجان ش��رقی با بی��ان اینکه آموزش 

پرورش اس��تان با تمام همت خود در تاش اس��ت تا بزرگترین رسالت 
خود را به نحو احس��ن به س��رانجام برس��اند، خاطر نش��ان کرد: یکی از 
اولویت های آموزش و پرورش، بحث پرورش  و تربیت دانش آموزان است 
و به قدری مس��ئله ی مهمی اس��ت که رهبر معظم انقاب نیز در دیدار 

اخیر خود با معلمان به آن تاکید کردند.
وی افزود: استان آذربایجان شرقی از نظر بررسی آسیب های احتمالی 

اجتماعی در مدارس جزو استان های پیشتاز است.
وی با بیان اینکه وجود آسیب های اجتماعی در مدارس غیرقابل انکار 
است، اظهار کرد: باور داریم حتی یک مشکل در تربیت دانش آموزان غیر 

قابل تحمل بوده و باید در اسرع وقت حل شود.
وی با بیان اینکه مسائلی بازمانده از دوران کرونا وجود دارد که همه ی 
ما نسبت به حل این مسائل وظیفه داریم، ادامه داد: طرح رصد آسیب های 
اجتماع��ی در مدارس که اولین قدم پالایش اطاعات و غربالگری بوده و 

بیش از ۸۰ درصد دانش آموزان در این طرح غربالگری شده اند.
س��عادتی اذعان کرد: در ح��ال حاضر در بی��ش از ۸۰ درصد مدارس 

استان در هفته حداقل یک نماز جماعت برگزار می شود.

وی با بیان اینکه س��ال گذشته در بین اس��تان های بزرگ با کمترین 
مش��کل از کمبود معل��م مواجه بودیم، گفت: آم��وزش و پرورش در امر 
تربیت بدون مش��ارکت خانواده ها نمی تواند موفق ش��ود و تحقق س��ند 

تحول بنیادین آموزش و پرورش با حضور والدین انجام پذیر است.

افزایش ۱/5 برابری فضای ورزشی در مدارس آذربایجان شرقی

بهره برداری از ۱۳ پروژه ورزشی تا پایان اردیبهشت ماه 
شهردار تبریز خبر داد:
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صداقت: تجلیل از 
پیشکسوتان ورزش 
تبریز ادامه خواهد 
داشت 


